

Remote Body Temperature Measurement (Infrared method) 於舉辦活動場地作遠程紅外線體溫量度

For health safety reason, especially during this coronavirus epidemic period, there is a need for a fast and effective way to measure body temperature for a large group of people, for instance, in large-scale group events. Our company is able to provide body temperature measurement service for organizations hosting group activities.

基於健康安全原因，尤其是在這次冠狀病毒傳播期間，需要一種快速而有效的方法來量度群眾的體溫，例如大規模的集體聚會。我們可以向需要舉辦活動的組織提供體溫量度的幫助。

Remote temperature sensing is necessary for the following reasons:

基於以下原因，需要進行遠程體溫量度：

1. Avoid close contact between guests and the body temperature measurement personnel when taking single point temperature measurement.
避免由於舉辦活動單位人員需要進行單點溫度量度而導致與來賓有緊密接觸。
2. Save time to allow a large group of people entering the event venue efficiently.
節省時間，使群眾高效率地進入活動場地。
3. Avoid repetitive and tiring operation of the body temperature measurement personnel due to the need to take large number of temperature measurements.
避免因重複性高和令人容易疲倦的溫度量度工作而造成舉辦活動單位人員身心疲勞。

在各種活動場地入口處的體溫量度站

Temperature Measurement point at the Entrance of the Activity Venue

遠程溫度感應
Remote Sensing



頭部(或皮膚)溫度量度
Head (or Skin) Temperature Measurement



Castco Testing Centre Limited

6/F, 33 On Kui Street, Fanling, Hong Kong

Tel: 2597-8333

E-mail: info@castco.com.hk

Contact person: Ir. Kenneth Lee / Ir. Stanley Chan / Ms. S. Y. Cheng

佳力高試驗中心有限公司

香港粉嶺安居街33號6樓

Fax: 2597-8399

Website: www.castco.com.hk

**Health care is
our concern !**